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Vážení spoluobčané, 
již rok pracujeme v novém složení vedení 
obce a  těchto dvanáct měsíců uteklo 
opravdu jak voda díky tomu, že jsme pro 
Vás chtěli dokázat zařídit co nejvíc! 
S rozpočtem pracujeme operativně, spla-
tili jsme zastaralý úvěr, který byl již ne-
výhodný (přestavba 1. patra ZŠ je již 
profinancovaná), čerpáme jiné dva úvěry 
na pět let s  fixní sazbou na investice 
stavby nově nabytých komunikací Za 
Váhou II a Na Strouze, u kterých jsme ne-
chtěli odčerpat celkovou částku z našeho 
dlouhodobě naspořeného rozpočtu. Takto 
se nejméně zatíží náš rozpočet, co nej-
spravedlivěji jsme se vyrovnali s nevý-
hodnou skutečností. Další finance, které 
nám ležely na účtu jsme vložili na termí-
nované vklady a  získali jsme 120 tis. 
korun. 
Podařilo se nám splnit podmínky dotací 
a  vypořádat se s  vyvstalými problémy 
tak, že ZŠ je plně bezbariérová a úpravy 
zcela zaplaceny. Špičákova zahrada se 
krásně zazelenala a nové výsadby jsou již 
z dotace pokryty. Park postupně naši ob-
čané i přespolní přijímají a čím dál víc 
využívají. Díky své oblibě získal 3. místo 
v celorepublikové odborné soutěži Park 
roku 2023 a navíc Cenu generálního part-
nera firmy ITTEC, s.r.o. – vyhlášení  
proběhlo v Humpolci dne 19. 10. 2023. 
Komunikace a veřejné osvětlení – letos 
dokončíme povrchy ulice Pod Silnicí, 
snad i autobusové zastávky U Slávisty, 
Autobusové nádraží a Stará Štac včetně 

osvětlení a shora již zmíněné dvě komu-
nikace. Přechody přes Mělnickou se 
budou řešit v další etapě. 
Mám velkou radost z řešení nové školní 
kuchyně a školní jídelny. Moderní vyba-
vení v otevřeném prostoru s velkokapa-
citní tlakovou pánví (papiňák) a dalším 
konvektomatem umožňuje přípravu 400 
jídel – opět mohou odebírat obědy za-
městnankyně MŠ i  cizí strávníci. Zde 
jsme mysleli na naše seniory, aby se 
mohli stravovat zdravě a levně. Dodava-
tele nám pomohl vybrat pan Vladimír 
Vávra a i když se ze zdravotních důvodů 
nemohl úprav účastnit, je na místě mu 
poděkovat. Vybrané firmy Gamafobos 
(dodavatel gastro vybavení), Šnajdr 
stavby s.r.o. (stavební práce), FAM Ve-
tešník‚ (rozvody) a REVEL (osvětlení) 
odvedly kvalitní díla a hlavně v termínu. 
Nyní je jiným uspořádáním jídelny ve 
stejném prostoru o 20 míst u stolů více 
a strávníci si budou moci vybrat ze dvou 
jídel. 
Připravujeme aktualizaci nízkonáklado-
vého řešení studie přístavby II. stupně. 
Pokud bude nutné a bude vypsaná dotace, 
můžeme sáhnout do šuplíku, nebo řešit 
postupně. 
Máme další plány, jak zkvalitnit život 
v naší obci. Postupně je budeme předsta-
vovat. Např. v sídlišti se objeví nové pí-
skoviště s hopsakoulemi a také novými 
lavičkami. Další herní prvky doplníme 
i  do dalšího vnitrobloku. Jednáme 
s obecní stráží, která pomůže Policii ČR 

monitorovat riziková místa a  budou se 
snažit Vás chránit. Objednali jsme studii 
dopravní zatíženosti, včetně dodržování 
rychlosti Mělnické ulice. Převádíme vo-
dohospodářský majetek do VKM, spo-
lečně budeme připravovat další linku 
čistírny odpadních vod. Připravujeme 
unimobuňku – zázemí pro pracovníky 
Technických služeb Libiš. Prodali jsme 
zastaralou Avii, která byla pro nás neren-
tabilní. 
Nepodařilo se uvolnit zdravotní středi-
sko, abychom pro Vás obnovili lékařskou 
péči v  obci. Zaměříme se na uvolnění 
plně nevyužitých obecních bytů pro po-
třebné. 
Mohu říct, že se nám z programu sdru-
žení Nového rozvoje podařilo splnit 
hodně díky souhře všech zastupitelů, 
díky všem zaměstnankyním a  zaměst-
nancům obecního úřadu a díky dlouhole-
tým dodavatelům a díky všem spolkům. 
Děkuji všem jmenovaným za jejich dosa-
vadní práci. Všichni se snažíme dělat naši 
libou obec Libiš líbivou. Máme to už 
v názvu a jinak nás to netěší. 
Osobně se budu těšit na vítání občánků, 
setkání s Vámi na různých společných ak-
cích, které pořádáme my nebo naše 
spolky, školy. Rozsvěcení stromečku 
bude tradičně v pátek dne 1. 12. před so-
kolovnou, na adventní koncert Petry 
Kunfrontové si počkáme až do 17. 12. 
a o dalším dění budete informováni. 
Krásný podzim plný energie ze slunce 
a fajn lidí Vám všem přeje 

 
Pavlína Komeštíková, starostka

Rada obce Libiš: 
n  Schválila odpisy ZŠ Libiš a MŠ Libiš 

(nová průlezka). 
n  Zadala úpravu projektové dokumen-

tace na komunikaci Polní spol. IN-
GREA v termínu do 31. 10. 2023. 

n  Zadala úpravy gastroprovozu ve 
školní jídelně ZŠ Libiš zahrnující sta-
vební úpravy, nákup gastrovybavení, 
výdejní terminál, nové rozvody, truh-
lářské práce. 

n  Svěřila pořízený majetek do hospoda-
ření ZŠ Libiš. 

n  Provedla výběrové řízení na autobu-
sovou zastávku U Slávisty, Mělnická 
ul., ve kterém uspěla spol. OK 
STAVBY s.  r.  o. 

n  Schválila odměny ředitelkám škol 
a vyřazení majetku. 

n  Povolila výjimky z počtu dětí v MŠ 
Libiš. 

n  Schválila dodatky s  firmou Šnajdr 
stavby s.r.o.  – posunutí termínu Pod 
Silnicí (zdržení s přípojkou), zastavení 
stavby autobusové zastávky Mělnická 
(přepracování projektové dokumen-
tace na základě stížností obyvatel). 

n  Zajistila opravu projektové dokumen-
tace na chodník a  autobusovou za-
stávku Mělnická. 

n  Řešila kontrolu Obecního úřadu ze 
strany OSSZ, při které nebyly zjištěny 
nedostatky. 

n  Zřídila služebnost věcného břemene – 
Železniční ul. parc. č.   374/30 
a  365/16, ulice Za Váhou parc. č. 
 807/1, dále parc. č. 397/25 a 398/1. 

n  Uzavřela smlouvy o spolupráci na di-

gitální technické mapě Středočeského 
kraje. 

n  Řešila termínované vklady – 3 měsíce, 
6% úročení – na 8 mil.  Kč a na 5 mil. 
 Kč. 

n  Schválila programy zastupitelstev. 
n  Schválila záměr obce prodat nemovitý 

majetek a vložit nemovitý majetek do 
spol. VKM a.  s.   

n  Objednala opravu fasády výměníkové 
stanice v sídlišti U Zahrádek. 

n  Doplnila výběrové řízení na komuni-
kaci Na Strouze. 

n  Řešila výběrové řízení na komunikaci 
Za Váhou II. etapa. 

n  Poskytla finanční dar psímu útulku 
Dog Planet, o.s., ve výši 10 tis.  Kč. 

n  Schválila cenovou nabídku od Ská-
kejte CZ s.r.o.  na hopsakoule v počtu 

Úvodník starostky

Zprávy z obecní rady v období červen – září 2023
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Vítáme nové občánky 
Novými občánky naší obce jsou:  

* Barborová Natálie 
* Šimon Teodor 
* Vojtěchová Amélie 

Vítáme je s přáním, aby se jim na světě mezi 
námi v Libiši líbilo a ve zdraví dobře žilo.

Zastupitelstvo obce Libiš  
se bude konat 30. 10. 2023 od 18 hod. 
v zasedací místnosti obecního úřadu.
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Blahopřejeme  
spoluobčanům, kteří 
oslavili významná jubilea 
Září 2023 
Kubr Jan 
Slezáková Hana 
Svoboda Jaroslav 
Svárovský Rudolf 
Brůžková Marie 
 
Říjen 2023 
Horvát Vladimír 
Tauš Luděk 
Zahradníková Zdeňka 
Zalabák Aleš 
Kočová Drahoslava 
Křelinová Mária 
Vernerová Jana

15  ks a  v  různých barvách včetně 
montáže za 241 480 Kč včetně DPH 
pro staré pískoviště na sídlišti Budo-
vatelů v Libiši a na vzduchovou tram-
polínu včetně příslušenství a montáže 
za 209 330 Kč včetně DPH pro síd-
liště Libiš. 

n  Schválila nákup elektronické úřední 
desky závěsné 43 WALL od DigiDay 
Czech s.r.o. za 135 000 Kč + náklady 
za instalaci a servisní podporu. 

n  Schválila zakoupení 1 ks dendrofonu 
od spol. Awocado s.r.o.   (na sídliště 
Budovatelů) 

n  Schválila arboristické ošetření dřevin 
v  obci Libiš firmou Stromy Kašek, 
a to jednak v rozsahu park TJ Sokol, 
ulice Na Potoce, Libušino náměstí, 
ulice V Chaloupkách, podél libišské 
svodnice za 202 695 Kč včetně DPH, 
jednak ve Školní ul. za 39 168,00 Kč 
včetně DPH. 

n  Odsouhlasila nákup vysokého vano-
vého kontejneru kompatibilního s ví-
ceúčelovým nosičem nástaveb 
BONETTI FX 100/MOE6-35, kat. 
SS, který obec vlastní. 

n  Dala souhlas se zajištěním obecní 
stráže pro obec Libiš za cenového 
předpokladu ve výši 10 500 Kč/10 
hod. měsíčně za vykonanou stráž 
s  tím, že kompetence stráže budou 
předmětem dalšího jednání. 

n  Souhlasila s nákupem vánočních svě-
telných dekorací od spol. MV Energy 
s.r.o.  na základě předložené cenové 
nabídky vánočního osvětlení „Libiš 
2023“, a  to do cenové výše 
100 000 Kč s DPH. 

n  Schválila smlouvu o  právu provést 
stavbu a o budoucí smlouvě o zřízení 
služebnosti inženýrské sítě mezi jed-
nak Obcí Libiš, jednak vlastníkem po-
zemku p.č. 322/5 k.ú. Libiš a jednak 
společností AGRO FVE Libiš s.r.o., 
která na dotčeném pozemku hodlá vy-
budovat a provozovat dočasnou stavbu 
agrofotovoltaické elektrárny, včetně 
infrastruktury a příjezdu. 

n  Schválila záměr pronajmout část po-
zemku p.č.  409/2 ve Vojtěšské ulici 
o výměře 200 m2, a to na dobu neurči-
tou s  půlroční výpovědní lhůtou za 
roční nájemné 5 Kč/m2 za účelem vy-

užití jako zahrady. 
n  Odsouhlasila cenovou nabídku na 

technický dozor investora při akci Ko-
munikace ul. Na Strouze od pana Ras-
tislava Fefka ve výši 20 000 Kč 
měsíčně. 

n  Schválila provedení veřejného osvět-
lení komunikace ul. Na Strouze Pa-
vlem Fuknou a Petrem Jurčovským. 

n  Schválila poskytnutí finančního daru 
ve výši 5 000,00 Kč divadelní společ-
nosti LUNO na divadelní představení 
„Nebe na zemi“ v roce 2023, který za-
stupuje Naděžda Černá. 

Zpracovali PK + DE

 Svatby v obci 

Špičákova zahrada byla v září svědkem 
tří krásných svateb. Novomanželům Bou-
škovým, Heltovým a  Krimlovým pře-
jeme do společného života hodně lásky, 
vzájemné úcty a tolerance. Spoustu šta-
stných let ve zdraví a  aby životní pře-
kážky, pokud jim přijdou do cesty, 
společně dobře zvládli. Aby si stále vá-
žili jeden druhého a dny, které společně 
prožijí, patřily k těm nejkrásnějším v je-
jich životě. 

Obědy pro seniory 
Obědy ze školní jídelny si budou moci 
senioři od nového roku objednat včetně 
rozvozu domů. Cena oběda je 92 Kč. 
Prosíme zájemce o tuto službu, aby se 
přihlásili pracovnicím obecního úřadu 
osobně, nebo telefonicky na čísle  
602 467 221.    
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OBECNÍ STRÁŽ 

Od 15. 10. nám zajišťuje všeobecnou bezpečnost Obecní stráž. 
Můžete volat NONSTOP čísla 608 999 967 a 603 257 852.

Odpad v Libiši 

Vážení sousedé, vítejte u druhého článku 
na téma odpady. Tentokrát se zaměříme 
na možnosti třídění v naší obci a na pár 
tipů, pro domácí využití. 
Na úvod si musíme přiznat, že třídění je 
práce. Nestane se samo sebou. Proč by-
chom mu měli věnovat čas? Zaprvé vše co 
vyhodíme do černé popelnice je pouze od-
padem, který se odveze na skládku. Každý 
v České republice vyprodukuje v průměru 
562 kg komunálního odpadu za rok (údaje 
za rok 2021). Skládku nikdo ve své blíz-
kosti nechce. Zapáchá, uvolňují se z  ní 
různé látky jak do půdy, do vody tak do 
ovzduší. Vytváří nepořádek v  širokém 
okolí. Přitahuje a poskytuje útočiště řadě ži-
vočichů, které nemáme v lásce. Náš odpad 
plní skládku v obci Uhy. Zadruhé třídění 
umožní udělat z odpadu materiál pro vy-
tvoření něčeho nového. Například hliník, 
z něhož jsou nápojové plechovky, stejně tak 
sklo jsou recyklovatelné ze 100 %. Z každé 
plechovky vhozené do správné popelnice 
se stane nová plechovka. Hliníkové rudy se 
těží převážně v Asii a Austrálii a jeho cesta 
do Evropy je tak velmi nákladná. Čím více 
vytřídíme, tím levnější budeme mít zpraco-
vání odpadů i nové výrobky. 
Třídění je důležité provádět svědomitě. 
Cesta odpadu z barevných kontejnerů vede 
přes tzv. dotřiďovací linky. Na jednu z nich 
jsem dojížděl na brigádu do nedalekého 
Martinova u Záryb. V praxi se jedná o gu-
mový pás, po kterém jede odpad. Podél 
pásu stojí pracovníci a ručně ho přebírají 
a třídí na jednotlivé druhy například polys-
tyren, polyetylen a další. Mnohdy se z ba-
revných popelnic vynoří věci, které pod 
rukama vidět nechcete. Proto prosím, když 
třídíte, udělejte to správně. Dnešní techno-
logie rozpoznávání obrazu i  manipulace 
umožňují ve velké míře nasadit i strojové 
třídění. Někde se tak můžete setkat i s tím, 
že svozový vůz sesype všechny barevné 
kontejnery najednou. Poté je však neveze 
na skládku, ale právě na dotřiďovací linku. 
Jak tedy třídit v Libiši? Začneme Bio od-
padem. Ten stále tvoří až 40 % komunál-
ního odpadu. Do této kategorie patří vše 
zelené co posekáte a pohrabete na zahrádce 
a zároveň řada věcí z domácnosti jako je 
pečivo, vaječné skořápky, zbytky ovoce 
a zeleniny, papírové kapesníky a ubrousky, 
čajové pytlíky a kávová sedlina. A nepatří 
do něj především živočišné zbytky (kosti, 

kůže, maso, oleje a tuky). První možností 
je vytvořit si svůj domácí kompost a použít 
tuto surovinu pro zkrášlení vlastní za-
hrádky. Druhou je uzavření smlouvy s FCC 
ve sběrném domě a pořídit si vlastní hně-
dou popelnici, kterou budou služby jednou 
za 14 dní vyvážet. Pro trávu, listí a větve je 
možné využít přímo obecní sběrné místo 
pro bioodpat v ulici v Chaloupkách. A po-
slední možností jsou služby sběrného dvora 
v ulici Ke Spolaně, které jsou bezplatné. 
Modré kontejnery na papír. Jsou rozmís-
těny po celé obci a patří do nich kancelář-
ský papír, obaly, noviny i  letáky. 
Nevhazujte však prosím mokrý ani mastný 
a znečištěný papír. 
Žlutý kontejner na plast. Najdete je také 
v  celé obci. Patří do něj všechny druhy 
plastu včetně například polystyrenu. Ne-
vhazujte však nádoby se zbytky potravy 
a  obaly od chemikálií. Nepatří sem také 
podlahové krytiny. Linoleum i další můžete 
bezplatně odvézt do sběrného dvora. 
Zelený kontejner na sklo. Pokud už skle-
něné nádoby nechcete znovu použít anebo 
nejsou vratné, použijte zelený kontejner. 
Patří do něj sklo barevné i čiré včetně ta-
bulkového. Nevhazujte do něj však porce-
lán a  keramiku a  ani zrcadla. Tyto opět 
můžete bezplatně odevzdat ve sběrném 
dvoře. 
Oranžový kontejner na nápojové kartony. 
Krabice od mléka, džusů, vína podobně se 
recyklují obtížně. Jsou tvořeny voskovým 
papírem, plastem i pokovenou částí a je tak 
nutné je separovat do zvláštních nádob. 
U nás tento kontejner naleznete v ulici Měl-
nická u trafiky. 
Šedý kontejner pro kovový odpad. Kovy 
lze snadno recyklovat a  využít je téměř 
beze zbytku. Do tohoto kontejneru patří ne 
jen hliníkové plechovky, ale všechny drob-
nější kovové věci. Staré zámky, nůžky, 
víčka od sklenic, plechovky od potravin. 
I sem je prosím vhazujte bez zbytků potra-
vin a chemických látek. A kdo má dítko 
v naší školce, nalezne kontejner na hliní-
kové obaly i v jejím areálu. 
V obci naleznete ještě řadu jiných speciál-
ních kontejnerů. Například na jedlé oleje, 
který je také za trafikou. Olej ze smažení 
a fritování můžete schraňovat do plastové 
lahve a  vhodit do této nádoby. Drobná 
elektronika patří do červeného kontejneru, 
které jsou nyní umístěné přímo ve sběrném 
dvoře. Staré oblečení čisté a nepoškozené, 
je možné věnovat do charitativních kontej-
nerů. Baterie je možné vhodit do schrány 

přímo na obecním úřadu za vstupními 
dveřmi. 
V domácnosti je i řada dalších odpadů jako 
plechovky od barev, staré střešní krytiny, 
objemný odpad, velké domácí spotřebiče. 
Všechny můžete bezplatně odevzdat ve 
sběrném dvoře v ulici Ke Spolaně. Pro Li-
bišáky je zde i možnost bezplatně odevzdat 
stavební suť do 100 kg na občana za rok. 
A jak to doma děláme my? Máme dvě po-
pelnice. Jednu na komunální odpad a dru-
hou na bio. Zároveň jsme pořídily 4 nádoby 
naskládané na sobě, aby zabraly méně 
místa, pro třídění dalších odpadů. Separu-
jeme papír, plast, nápojové kartony a sklo. 
Zároveň máme pytel na hliníkové ple-
chovky. A poslední je jedlý olej, který slé-
váme do plastové lahve. Kdybyste nechtěli 
kupovat zvláštní nádoby, dá se pro sběr pa-
píru použít papírová taška z nákupu a stejně 
tak plastová pro plast. Jednoduše ji pak 
vhodíte do kontejneru. 
Máme spoustu možností. Tak pojďme třídit 
a udělat Libiš lepší. 

Za vedení obce  
Michal Štětka, zastupitel



informace z obce 

Pokud se přihlásíte k zasílání údajů pro 
placení místních poplatků za komunální 
odpad a za psy e-mailem, obdržíte vždy 
před splatností poplatku e-mail, v jehož 
příloze bude uvedena kompletní infor-
mace s údaji pro platbu. 
E-mailem obdržíte splatnost poplatku, 
jeho výši, číslo účtu, QR kód umožňující 
platbu prostřednictvím internetového 

bankovnictví nebo mobilních platebních 
aplikací, v  případě poplatku za odpad 
také údaj, za koho je poplatek hrazen. 
Ke službě zasílání údajů pro placení po-
platků e-mailem se přihlásíte prostřed-
nictvím tiskopisu „Žádost ve věci zasílání 
údajů pro placení místních poplatků e-
mailem“, ve kterém uvedete jednu e-mai-
lovou adresu, na niž chcete informace pro 

placení poplatku zasílat. Žádost podepí-
šete a podáte v podatelně obecního úřadu. 
Elektronicky ji lze zaslat na e-mail: 
info@libis.cz. 
Tiskopis žádosti je k dispozici na webu 
obce v sekci „Obecní úřad / Ke stažení“ 
nebo v podatelně obecního úřadu Libiš. 
Více informací na tel. 602 147 423 nebo 
na e-mailu: info@libis.cz.

Využijte od příštího roku službu zasílání údajů  
pro placení poplatků e-mailem

Pomáháme si navzájem…
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14. září se v naší Špičákově zahradě ko-
nalo první setkání přátel mělnického 
útulku pro opuštěná zvířata Dog Planet. 
Odpoledne vyplnila hezká a zajímavá vy-
stoupení a protože nám přálo zářijové po-
časí, řada návštěvníků vydržela v zahradě 
až do večera. Útulek přijeli podpořit kou-
zelník Kubula se svým psím asistentem 
Edou i zpěvačka Magda Malá, která se 
mimo svůj naplánovaný program úžasně 

věnovala našim nejmenším. Také vícemi-
stryně světa v dogdancingu Alena Smolí-
ková nádherně tančila se svým psem 
a závěrečné vystoupení psí školy D&D 
bylo zajímavou ukázkou psí poslušnosti. 
Moc děkujeme všem, kteří zdarma, na 
podporu útulku Dog Planet, vystoupili. 
Toto odpoledne by se ale nepovedlo bez 
Vás, kteří jste přišli, vytvořili milou a pří-
jemnou atmosféru a  přispěli útulku do 
sbírkových kasiček. Zástupkyně útulku 
pro Vás měly připravený charitativní stá-
nek a tak si ještě někdo určitě udělal ra-
dost zakoupením rozličných milých 
drobností a i tím útulek podpořil. Akce se 
díky Vám všem opravdu povedla a hezky 
strávené odpoledne mělo svůj velký 
smysl. Děkujeme! 
Z tohoto charitativního odpoledne měly 
pracovnice útulky velkou radost a  tak 
jako poděkování vznikl projekt, kterým 
se nám snaží vrátit a oplatit naši pomoc. 
 
Vznikl tak pilotní program pro občany 
Libiše: Útulek Dog Planet Mělník  
pomáhá občanům s kastrací koček. 
Kastrační program se rozbíhá od polo-

viny října a útulek Dog Planet kastrace ve 
spolupráci s veterinární ordinací výrazně 
podporuje. Kastraci Vaší kočky, kterou 
byste ve veterinární ordinaci hradili část-
kou 1 500 korun, uhradíte ve výši 300-
400 korun (kocour-kočka). Zároveň 
budete mít Vaši kočku očipovanou, což 
určitě oceníte v případě, že by se Vám 
Vaše kočka ztratila. (Čip je zdarma a pro 
Vás znamená další úsporu nákladů). Snad 
se nám tím povede zabránit smutným pří-
padům, kdy byly kočky živé vyhozeny 
mezi odpadky, ke kterým došlo v  naší 
obci letos v létě. (A o kterých jsme psali 
v minulém čísle Radnice). 
Pokud máte o  tuto dotovanou kastraci 
zájem, zavolejte na telefon 602 467 221 
(J. Holinová), nebo zajděte na obec a my 
už si informaci mezi sebou předáme. 
Děkujeme všem, kterým i přes všechny 
každodenní starosti, se kterými se všichni 
potýkáme, není lhostejný osud opuště-
ných a nechtěných zvířat. Jste báječní, 
děkujeme Vám za pomoc a podporu. 
 

Jaroslava Holinová
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Přestože slunce pálilo jako o závod, ka-
lendář byl neúprosný a  ukázal začátek 

nového školního roku 2023/2024. A jeho 
start se opravdu vydařil! 

4. září jsme společně přivítali nové prv-
ňáčky, kteří nám naplnili hned dvě třídy. 
Počáteční nervozita vymizela a dnes už 
jsou z nich šikovní školáci. 
První den jsme také umožnili nakouknout 
všem přítomným do krásně zrekonstru-
ované školní kuchyně. Šikovné paní ku-
chařky připravily pro žáky a návštěvníky 
i malou ochutnávku. 
V dalších týdnech jsme se rozdělili na 
dvě party a  postupně strávili slunečné 
dny na škole v přírodě. Tentokrát jsme 
navštívili Jizerské hory, Lučany nad 
Nisou - Jindřichov a chatu s tajemným 
názvem MUHU. Nebojte se, my jsme se 
také nebáli, neboť Muhu je tajemný 
ochránce Jizerek, stejně jako v Krkono-
ších Krakonoš. Takže o nás bylo velmi 
dobře postaráno. Objevili jsme rozhlednu 
Bramberk a spočítali všech 96 schodů. 

ZAČALA NÁM ŠKOLA!

Hola hola, školka volá
Dva měsíce prázdnin utekly velmi 
rychle a Mateřská škola Libiš mohla 
přivítat nové děti a jejich rodiče. 
 
n  U některých rozzářené oči plné oče-
kávání, u druhých slzičky z prvního od-

loučení od svých rodičů se velmi brzy 
proměnily ve šťastné a  spokojené děti, 
které se těší z dalšího dne. 
n  Během měsíce září proběhlo několik 
krásných akcí ve školce, které nemálo 
přispěly ke spokojenosti dětí. Ať diva-
délko Kašpárek s krásnou pohádkou o ve-
verce, nebo ornitolog, který přivezl 
spoustu dravců, na které si děti mohly 
během programu sáhnout i se s nimi vy-
fotit. 
n  Díky krásným slunečním dnům, při-
pomínající stále léto, můžeme trávit celé 
dopoledne venku v přírodě. Velkým zá-
žitkem byla návštěva výběhu bažantů 
a slepic, povídání si o myslivcích a jejich 
důležité práci v nadcházejícím zimním 

období. Následující dny jsme navázali na 
povídání o potravě pro lesní zvířata a šli 
jsme s dětmi nasbírat první kaštany. Už 
několik let se naše školka společně s ro-
diči zapojuje ve sběru lesních plodů, 
které s velkým potěšením předáváme na 
konci podzimu místním myslivců. 
n  Všechny tyto zážitky přispěly k nád-
hernému vstupu nás všech do nového 
školního roku a  mnoho dalšího máme 
před sebou. 
Těšíme se na společné chvíle s Vašimi 
dětmi. 
 

Baránková Alena,  
třídní učitelka ze Včeliček

ze školy a školky

Škola v přírodě, 4. tř. a 5. B, vodní nádrž Mšeno



ze školy a školky - zájmové spolky

Našli jsme spousty hub, které udělaly ra-
dost panu kuchaři, okoukli jsme běžecký 

areál Břízky, kde jsme 
fandili trénujícím biatlo-
nistům. Krásou nás 
okouzlila přehrada 
Mšeno. Druhá parta 
měla dokonce možnost 
navštívit chovnou stanici 
psů husky. Všichni jsme 
si společné chvíle užili 
a  doufáme, že se na 
stejné místo budeme mít 
možnost vrátit. 
Úžasným zážitkem pro 
naše žáky se stala náv-
štěva EDUbusu, neboli 
moderní polytechnické 
laboratoře pro školy. 
Skvělá paní lektorka při-

vezla autobus až k  nám, před školu. 
Menší děti programovaly malého robota, 

starší žáci si vyzkoušeli „sucholed-
kouzla“. Škoda, že to tak rychle uteklo! 
Jsme pravidelnými návštěvníky knihovny 
v Neratovicích, a tak jsme plynule navá-
zali na naši spolupráci i letos. V září se 
poprvé do knihovny podívaly obě první 
třídy a prvním setkání se jako každoročně 
zapojily do projektu „Už jsem čtenář“. 
Děti si knihovnu prohlédly a  spolu s paní 
knihovnicí vysvětlily, jak to v knihovně 
chodí. Program „Už se vyznám v  kni-
hovně“ byl určený pro děti starší a využili 
jej naši čtvrťáci. 
Samozřejmě máme přichystané nebo 
chystáme další a další akce na celý školní 
rok, ale o tom opět příště. 

 
Za kolektiv zaměstnanců ZŠ Libiš 

Mgr.  Lenka Bláhová

Škola v přírodě, 2. tř., 3. tř. a 5. A – rozhledna Bramberk

KNIHOVNA LIBIŠ  
Antonín Štěpánek 
Výstava obrazů pana Antonína Štěpánka 
byla zahájena v pondělí, 9. října 2023, 
úspěšnou vernisáží. Řezbář a autor libiš-
ského betlému se představí tentokrát náv-
štěvníkům knihovny tak, jak ho zatím 
neznali. Jeho dalším celoživotním koníč-
kem je malba a tak zde můžeme obdivo-
vat portréty slavných osobností stejně 
tak, jako obrazy zvláštně tajemné… Ob-
razy pana Antonína Štěpánka si můžete 
v  prostoru knihovny prohlédnout do 
konce listopadu. J. H. 

RETRO ČAJE A HUDEBNÍ SETKÁNÍ 
V uplynulých týdnech nebyla v sokolovně nouze o hezké písničky. Zářijové Retro 
čaje oživilo vystoupení tria, které si říká KOPITA. Nedělní odpoledne bylo hezké 
a hosté se dobře bavili. Říjen přinesl HUDEBNÍ SETKÁNÍ se zpěvačkou Martou Van-
čovou. Procházka několika žánry byla oživena i písničkami Karla Gotta, které při-
pomněly období, kdy byla tato zpěvačka jeho sboristkou. Děkujeme všem 
návštěvníkům našich hudebních akcí za přízeň a těšíme se zase příště. J. Holinová 
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Derniéra Nebe na zemi v Libiši

Se svou desátou hrou Nebe na zemi se di-
vadelní soubor LUNO Tišice rozloučil 
před diváky v Libišské sokolovně. Zde 
soubor vystoupil poprvé, po úspěšném 

uvedení hry na své domovské scéně v Ti-
šicích. 
A bylo to rozloučení nad očekávání milé. 
Jak my říkáme – diváci v Libiši se bavili 

„vnitřně“, ale závěrečné ovace a reakce 
přítomných nás utvrdily v tom, že se hra 
líbila, diváci byli spokojení a pozvání na 
další vystoupení je upřímné. 
Divadelní soubor Tišice děkuje za po-
zvání a možnost představit se libišským 
divákům. Za dokonale připravené pod-
mínky pro vystoupení děkuje manželům 
Romaně a Milošovi Trédlovým. Děkuje 
za milá slova a  upomínkové předměty 
místostarostce Jaroslavě Holinové. Za ne-
čekaný a výjimečný přístup děkuje ve-
dení obce, které se rozhodlo podpořit 
činnost souboru. 
V tento čas je již soubor v počátcích ná-
cviku své další hry a těší se, že se s ní 
představí i libišským divákům a to na jaře 
příštího roku. 

Naďa Černá, režisérka  
divadelního souboru LUNO Tišice
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zájmové spolky

VÁNOČNÍ KONCERT MAGDY MALÉ A LIBIŠSKÝCH DĚTÍ 
I když jsou vánoční svátky ještě daleko, (ale příští vydání Libišské radnice vyjde až po termínu této akce), rádi bychom Vás po-
zvali na vánoční koncert zpěvačky Magdy Malé, který se bude konat v druhém adventním týdnu. Vzácnými hosty tohoto koncertu 
budou děti z naší základní i mateřské školy. My se již teď na tento koncert těšíme, srdečně Vás do sokolovny zveme a věříme, že 
si společně užijeme krásnou vánoční atmosféru a vytvoříme Magdě Malé a našim dětem báječné publikum. J. Holinová 

Děkujeme všem za zasílání 
hlasů, moc si Vašeho zájmu 
a Vaší účasti vážíme. 
S počtem hlasů jsme 
nakonec skončili na 
krásném 3. místě.  
Cena generálního partnera 
soutěže nás překvapila, 
v přehlídce daleko 
rozsáhlejších děl je to 
krásné ocenění. 
 

Pavlína Komeštíková,  
starostka 

po uzávěrce



Libišští hasiči tradičně pořádají řadu závodů 
pro mládež. Letos jsme premiérově zreali-
zovali závod v požárních útocích Memoriál 
Milana Frýdla jako závody pro mládež. Zá-
roveň jsme ve stejný den připravili i závod 
Železný hasič junior. Mladí hasiči se tak 
17. 9. nenudili. Soutěžilo se tradičně v kate-
goriích Přípravka (3-5 let), Mladší (6-11) 
a Starší (12-15). Železný hasič se běžel i v ka-
tegorii Dorost. Po návratu do školních lavic 
jsme měli dva tréninky, abychom naše svě-
řence dostali zpět do formy. A povedlo se to. 
Všem závodníkům děkujeme za skvělé vý-
kony, rodičům za pomoc s přípravou závodů 
i  závodníků. Gratulujeme a  těšíme se na 
další klání. MŠ 
 

Zdravím všechny příznivce a přátele sboru, 
prázdniny jsou již dávno pryč a náš sbor se pustil do nové sezóny v plné síle. První výzvou, která nás če-
kala, bylo uspořádání hned dvou závodů v jeden den, týden na to následovala další v podobě pořádání sou-
těže o nejlepší guláš a následné večerní zábavy. Na té jsme vyzkoušeli novou kapelu a vězte, že se máte na 
plese na co těšit. Nyní pilně pracujeme na tom, aby se nejen libišským dětem líbil již tradiční Helloween po 
Česku a Peklo. Samozřejmě nesmím zapomenout ani na poslední letošní závod, který opět připravujeme na lis-
topad. Jak vidíte tenhle podzim bude opět stát za to. Těším se, že se na nějaké akci spolu potkáme.                    JJ

Bulletin dobrovolných hasičů Libiš 
Tento bulletin je určen pro všechny malé i velké dobrovolné hasiče  
z krásné obce Libiš a pro všechny, kteří se zajímají o dění a činnost sdružení  
a Výjezdové jednotky SDH Libiš. 
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Zlatá neděle 

Beach volejbalový turnaj  

V sobotu 26. 8. 2023 se uskutečnil již 4. ročník turnaje v beach volejbalu. Kvůli nepříznivým 
vyhlídkám počasí jsme se rozhodli posunout start o dvě hodiny a to se vyplatilo. Po celou 
dobu turnaje svítilo sluníčko a atmosféra byla skvělá. Sešlo se celkem šest týmů, které si 

v  rámci turnaje zahrály “každý 
s každým”. Hrály se napínavé zá-
pasy s krásnými výměnami a bylo 
na co koukat. Suverénním vítě-
zem se stal bez ztráty setu tým 
“Hobiti”. Na druhém místě se 
umístil tým “PeGaMi” a na třetím 
místě tým “Draci”. Všem zúčast-
něným, ať už ze strany organizá-
torů nebo samotných hráčů, bych 
chtěla poděkovat za prima strá-
vené odpoledne. LŠ 

Výsledky PÚ Memoriál Milana Frýdla 
Přípravka Libiš A 1. místo 
Přípravka Libiš B 2. místo 
Mladší Libiš A 2. místo 
Mladší Libiš B 3. místo 
Starší Libiš A 1. místo 
 
Železný hasič Junior 
Přípravka dívky 
1. místo Viktorie Štětková 
2. místo Marie Flasková 
3. místo Karolína Charvátová 
Přípravka chlapci 
2. místo Daniel Komárek 
3. místo Jáchym Kaska 
Mladší dívky (6-8) 
1. místo Kristýna Štětková 
2. místo Viktorie Veselá 
Mladší chlapci (6-8) 
1. místo Filip Šmíd 
3. místo Matyas Aschenbrener 
Mladší dívky (9-11) 
1. místo Nikola Jabůrková 
Starší dívky (12-15) 
1. místo Nikola Havlová 
3. místo Kateřina Tomková 
Starší chlapci (12-15) 
2. místo Jakub Valko 
3. místo Daniel Kopačka

4. 11. se na Vás těšíme na akci Halloween po Česku,  
jehož kapacita je již zcela naplněna.



Řád Zlatého Kotlíku
V novém termínu, ale ve stejném kabátě se 
23.září uskutečnil již čtvrtý ročník Řádu Zla-
tého Kotlíku. I tentokrát se do našeho klání 
přihlásilo sedm statečných. Dalo by se říct, že 
našeho klání se zúčastňují stále ti samí šéfku-
chaři se svými týmy, a tak ani letos nemohly 
chybět Božky, Holba, Fu-Bu-Hu, Kulhaví psi, 
Severák, 380tka v novém složení se zástupci 
Třince a v neposlední řadě se do našeho klání 
připojil i  vítěz úplně prvního ročníku tým 
Šmoulové. Soutěž odstartovala v 10:00 a tak-
tika týmů byla různá, někdo začal hned pra-
covat a  někdo si dopřával občerstvení 
v podobě pivečka, nebo trnek přímo ze srdce 
Moravy. Jelikož naše týmy už jsou ostřílené 
a nebyl mezi nimi ani jeden nováček, nebylo 
pochyb, že výsledek bude stát za to. Během 
soutěže se týmy účastnily ještě dvou mezi-
soutěží, a to pití piva na ex a hod prázdným 
sudem od piva. Obě tyto soutěže ovládli zá-
stupci týmu 380tka a  měli tak nakročeno 
k tomu, aby se zapsali do dějin jako první tým, 
který ovládl celou soutěž. A málem to tak do-
padlo, jelikož 380tka nakonec i ve vaření gu-
láše nedopadla vůbec špatně a jen těsně se 

umístila na druhém 
místě. Ještě o stupí-
nek níže se umístil 
tým Kulhaví psi pod 
taktovkou šéfku-
chaře Tomáše Ma-
lého, kteří se 
pravidelně umisťují 
na stupních vítězů, 
avšak samotný Řád 
Zlatého Kotlíku ještě nevyhráli. Vítěz byl letos 
překvapivý, ale zcela zasloužený, jeho guláš 
byl letos prostě ze všech nejlepší. Letošní roč-
ník ovládl tým, který se zúčastnil všech čty-
řech ročníků, ale ani jednou se neumístil na 
„bedně“. Až letos napočtvrté vystoupal na 
stupně vítězů, a to hned na stupínek nejvyšší 
a nebyl to nikdo jiný než tým Severák pod ve-
dením šéfkuchaře Pavla Kopeckého, který se 
svým týmem složeným z rodinných přísluš-
níků uvařil ten nejlepší Podještědský guláš. Je-
jich motto „Ať děláš, co děláš, guláš vždycky 
uděláš“ mělo v tomto případě chuť zlata. Le-
tošní ročník byl zakončen večerní zábavou 
s kapelou Fajn.Děkujeme všem za návštěvu 

a těšíme se na vás příští rok na pátém ročníku 
našeho klání. VB

Fireport # 9,10, 11 
n 8. 8.2023 v 12:12 Byl naší jednotce vyhlá-
šen výjezd do libišského lesíka, blízko býva-
lého Dřevorexu, kde dochází k  pálení 
pneumatik. Při našem příjezdu již na místě 
zasahovali kolegové z  HZS Neratovice. Na 
místě jsme počkali pro případ, že by se požár 
začal šířit dál. Po uhašení byla naše jednotka 
poslána zpět na základnu.  
n 16. 8. v 18:25 Byla naše jednotka poslána 
do nedaleké Tuhaně, kde došlo k požáru sto-
doly. Po příjezdu na místo byla střecha ob-
jektu v plném hoření. K hašení jsme využili 
dva proudy. Po uhašení střechy jsme zůstali 
na místě a  na rozkaz velitele zásahu jsme 
střechu a  přilehlé okolí ochlazovali. Po vy-
hodnocení z termokamery, že již vznik dal-
šího požáru nehrozí, byla naše jednotka 

okolo 22 hodiny poslána zpět na základnu.  
n 21. 9. v 10:28 Byla naše jednotka poslána 
poslána do Spolany Neratovice, kde došlo ke 
střelbě v jedné administrativní budově. Na-
štěstí se nejednalo o  reálnou situaci, ale 
o prověřovací cvičení, které mělo za úkol pro-
věřit spolupráci IZS. Při příjezdu na místo 
události, již v objektu zasahovala Policie ČR, 
po zpacifikování ozbrojené osoby a prohlá-
šení místa za bezpečné, jsme společně s ko-
legy HZS Neratovice a podnikovými hasiči ze 
Spolany začali přemísťovat zraněné osoby na 
určená místa ke kolegům ze záchranné 
služby. Jsme moc rádi, že jsme se mohli po-
dobného cvičení zúčastnit a zjistit, že naše 
jednotka je připravena opravdu na vše.  

MK

Vylepšení hasičské zbrojnice 
Ti z Vás, kteří na hasičskou zbrojnici zavítali v den otevře-
ných dveří například při oslavách obce, se také často ptali 
“Jak se hasiči svolávají k výjezdu?” Ještě před několika lety to 
bylo sirénou umístěnou na Libušině náměstí. Později se sy-
stém rozšířil o automatické SMS a volání. S novou hasičskou 
zbrojnicí v roce 2017 byl pořízen i základní balíček systému 
pro svolávání hasičů Fireport. Tento systém prostřednictvím 
aplikace informuje hasiče o vyhlášení poplachu a zároveň 
umožňuje každému hasiči potvrdit svou účast. Nyní jsme 
díky podpoře vedení obce zrealizovali rozšíření tohoto sy-
stému. V šatně na zbrojnici nyní v průběhu převlékání k zá-
sahu slyšíme z reproduktorů a vidíme na monitoru trasu 
k zásahu, základní informace o zásahu a například i to, kdo 
z nás pojede a na koho máme ještě čekat. První z nás, který 
přiběhne zároveň jedním stiskem tlačítka odblokuje zabez-

pečení zbrojnice a zvedne vrata od techniky, kterou si dispečink pro zásah vyžádal. Díky 
těmto informacím a pomocníkům můžeme rychleji vyrazit na pomoc a zároveň se již v šatně 
ujistit, jestli budeme potřebovat některé vybavení, které běžně na voze nevozíme. Děku-
jeme obci za stálou podporu dobrovolných hasičů. Trénujeme, školíme se, cvičíme, ale do-
ufáme, že nás u zásahu nikdy nebude potřebovat. MŠ

Praktické školení 
na okrese Mělník

V neděli 8. 10. byla naše 
výjezdová jednotka sou-
částí praktického školení, 
pořádané HZS Středoče-
ského kraje. Stanoviště 
školení byla rozmístěna 
na zbrojnicích v Neratovi-
cích, Kostelci nad Labem, 
Všetatech a  Tuhani. Na 

nich si naše družstvo zopakovalo obsluhu 
čerpadel a dieselagregátů, práci s proudnicí 
při hašení v  panelákových bytech, první 
pomoc s a bez AED, práci s radiostanicemi, 
záchranu osob z  vody, hašení ze žebříku 
a  obsluhu dýchací techniky. Na konci byl 
proveden test, kterým jsme toto moc pěkné 
školení zakončili. Velké díky patří všem čle-
nům výjezdové jednotky, kteří si na toto ško-
lení udělali čas a také HZS Středočeského 
kraje , že nás do tohoto školení zařadil. MK 

Večerní zážitky nejen pro Libišské děti  
Dny se nám pomalu krátí, po polích se začíná povalo-
vat mlha a to nám signalizuje blížící se “děsuplné” akce. 
Jako první se na děti chystá 4.11. strašidelný rej na již 
tradičním Helloweenu po Česku. Zájem je obrovský a za 
to jsme opravdu rádi. Měsíc po strašidlech, 2.12. na-
stane čas pro naše čerty na druhém ročníku Libišského 
pekla. Doufáme, že i ta naše čertovská cháska bude mít 
opět  úspěch.
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ze sportu 

FOTBALOVÉ OKÉNKO

Mladší žáci 
Po odchodu hráčů ročník 2010 do starších žáků, jsme se sešli a zahájili přípravu dne 
15. 8. Koncem měsíce srpna jsme absolvovali soustředění v Brandýse nad Labem 
a poctivě jsme se připravovali na soutěž. Jsem strašně moc rád, že se nám daří udržet 
a také přivést další hráče do naší kategorie mladších žáků. V tuto dobu máme opět 
v této kategorii 24 hráčů. Soutěž jsme začali výborně a s přehledem jsme zvítězili ve 
všech 5 utkáních okresního přeboru při skóre 62:2. S 15 body jsme na prvním místě. 
Jsem rád, že kluci i holky na sobě nadále pracují a už teď mohu říci, že máme nejlepší 
mužstvo mladších žáků v okrese, které si zaslouží postoupit do vyšší soutěže kraj-
ského přeboru. V zimě nás čeká velká konfrontace, kdy odehrajeme zimní ligu mlad-
ších žáků na Mělníku a to právě s mužstvy krajského přeboru. Všem velké díky, vedení 
klubu a rodičům za vaši podporu. Michal Krejčí - trenér mladší žáci

Mladší přípravka 

Po úspěšné minulé sezóně jsme s dětmi 
přešli z  minipřípravky do mladší pří-
pravky, kde se hraje oficiální soutěž, 
v které je celkově 6 družstev z okolí (Ne-
ratovice, Pšovka, Velvary, H. Beřkovice, 
FK Mělník 1909). 

Na tuto sezónu jsme se začali připravo-
vat už začátkem srpna a na konci jsme 
absolvovali soustředění v Brandýse nad 
Labem, kde jsme stmelili kolektiv a po-
řádně si zamakali. Momentálně máme za 
sebou už víc jak polovinu zápasů, při-
čemž jsme 5x vyhráli a jeden zápas pro-
hráli rozdílem gólu. V  rámci nového 
ročníku se k  nám připojilo i  dost no-
váčků, kteří mají zájem se u nás tento 
krásný sport naučit. A  tak pokud i  vy 
máte doma malého fotbalistu, naroze-
ného v roce 2015 nebo 2016, který má 
zájem doplnit náš tým, tak se přijďte po-
dívat na náš trénink. Trénujeme pravi-
delně 3x týdně (Po, Čt a Pá - více info na 
www.sokollibis.cz). 

trenér mladší přípravky:  
Peter Chorvát

Letošního fotbalového soutředění se 
zúčastnilo 68 dětí, o  které se každým 
dnem staralo 10 trenérů. Koncem letních 
prázdnin jsme absolvovali 4 denní fotba-
lové soustředění ve SportCentru Brandýs 
nad Labem. K tréninkům jsme využívali 
dvě hřiště s umělým povrchem, bazén, tě-
locvičnu, posilovnu a společenskou míst-
nost. Jsem velice rád, že se nám toto 
soustředění podařilo zorganizovat a vše 
proběhlo tak, jak jsme si přáli. Holky 
a kluci nám zde každým dnem ukazovali, 
že fotbal je zkrátka baví a jsou rádi sou-
částí našeho klubu. Soustředění nám 
mimo jiné okořenili svou přítomností tre-
néři Fotbalové asociace ČR z  okresu 
Mělník a Rakovník. Ukázali nám trené-
rům, ale i dětem, zase jiný pohled a jiná 
cvičení, která by nás měla posunout 
o kousek dál. Tato spolupráce mimo jiné 

přinesla i skutečnost, že po mnoha letech 
se v našem areálu uskuteční 25. 11. 2023 
oficiální školení Coerver (zaměření na 
detail fotbalových dovedností), po kterém 
i  naši trenéři získají trenérskou licenci 
Coerver Intro. Věřím, že soustředění nás, 
fotbalové Libišáky, zase o něco víc spo-
jilo společnými zážitky a v letošní sezóně 
potáhneme napříč věkovými kategoriemi 

za jeden provaz. Rád bych zde poděkoval 
rodičům za důvěru, trenérům za skvělý 
přístup, vedení klubu a obci za podporu. 

Filip Mírek - vedoucí mládeže 

Letní fotbalové soustředění mládeže TJ Sokol Libiš

A tým 
V  probíhajícím soutěžním ročníku 
2023/2024 figuruje momentálně po ode-
hraných 9 kolech krajského přeboru stře-
dočeského kraje mužstvo Sokola Libiše 
na 12. místě, se získanými 9 body a pa-
sivním skóre 16: 22. Bohužel po sestupu 
z divize se potýkáme s masivním odcho-
dem hráčů, které jsme pro současný sou-
těžní ročník nedokázali zatím v plném 
rozsahu nahradit. Více spíše bodujeme na 
domácím hřišti, z venku jsme si zatím ne-
přivezli ani bod. Strašně nás trápí počet 
inkasovaných branek, ačkoli máme na su-
perské dvojici zkušenou dvjici hráčů 
v podobě Pavel Macháček, Jakub Mora-
vec. Přesto dostáváme velké množství 
branek. Naším cílem pro podzimní část 
sezóny je stabilizovat mužstvo mini-
málně ve středu tabulky tak, abychom 
přes zimní přestávku dokázali pořádně 
posílit a  na jaro se připravit, abychom 
mohli hrát co nejlepší fotbal a probojovat 
se do horních pater krajského přeboru 
středočeského kraje.  

Trenér Kratochvíl M.
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zájmové spolky — zábava

OSMISMĚRKA 
(Vyluštěné znění osmisměrky napište na lístek, připište své telefonní číslo a lístek vhoďte do poštovní 
schránky u dveří obecního úřadu. Výherce hrníčku vylosujeme 10. listopadu 2023 a budeme ho kon-
taktovat na přiložené telefonní číslo.) 

Výherkyně minulé osmisměrky je paní Miroslava Renková.  
K výhře jí gratulujeme, přejeme krásný podzim a věříme,  

že s námi bude hrát i nadále.

ARMÁDA BIOGRAF 
CELIBÁT CESTA 
DATLOVNÍK DEMISE 
DEZERT DIETA 
EMINENCE HELMA 
HISTORKA 
HOSPODÁŘKA HRUDKA 
HŘBET HUDBA 
CHLADNIČKA IGELIT 
IMPULS KABEL 
KOŽEŠINA KRÁVA 
KULKA KYTICE LVICE 
MALINA MAŠLE MINUTA 
MUMIE NÁJEZD OBVAZ 
OPICE OSIKA PAPÍR 
PŘEDSÍŇ PŘÍVĚS 
REKONSTRUKCE 
ROZKAZ SAUNA SPLAV 
ŠPERK TRAKTOR TRNKA 
TURISTIKA ŽIDLE

Víte, že s naší obcí je spojena pověst o sv. Vojtěchovi, který byl údajně od pohan-
ských přívozníků ztýrán, když odpočíval po cestě, sedě na jednom balvanu. Tuto 
událost údajně připomíná zmíněný balvan, stojící uprostřed kaple sv. Vojtěcha ze 
17. století. Pověst pravděpodobně odráží příběh mučednické smrti, kdy byl sv. Voj-
těch při své misi v Prusku po vystoupení z lodi na jednom z ostrovů udeřen veslem, 
proboden sedmkrát oštěpem a nakonec sťat. Jedním z atributů sv. Vojtěcha je právě 
...tajenka...

Vytvořeno na stránkách:  https://osmismerky.relaxweb.cz 

Libišská radnice – dvouměsíčník, vydává Obec Libiš, Mělnická 579, 277 11 Libiš, info@libis.cz, www.libis.cz, 
v nákladu 880 výtisků, zdarma 
Grafické zpracování Tomáš Kubek - FARGO studio s.r.o. www.fargostudio.cz. Tisk: Tiskárna K + H, tiskarnakh@seznam.cz, Mělník
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Grafické zpracování: Tomáš Kubek – FARGO studio s.r.o., www.fargostudio.cz. Tisk: Tiskárna K+H, tiskarnakh@seznam.cz, Mělník 

V úterý, 3. 10. 2023, jsme opět uspořá-
dali Podzimní setkání klientů a  přátel 
Charity Neratovice. Ani letos nechyběla 
povedená vystoupení dětí z MŠ a ZŠ Ob-
říství, které si nacvičily krásná pěvecká 
a taneční představení. Skvělou show nám 
opět předvedly také šikovné mažoretky 
z Tišic a netradiční vystoupení, včetně 
milého pomazlení, nám dopřáli čtyřnozí 
kamarádi z Canisterapie Šimíček. Po této 
dávce emocí všichni přítomní dostatečně 
pookřáli na to, aby si pak s chutí i radostí 
zazpívali a zatančili s hudební skupinou 
Bonus. Velké poděkování patří všem vy-
stupujícím, hostům, paní starostce a panu 
místostarostovi obce Obříství za účast 
i  laskavé propůjčení sálu Komunitního 

centra, paní starostce obce Libiš za její 
podporu i milou návštěvu a v neposlední 
řadě zaměstnancům Charity Neratovice, 
kteří se podíleli na organizaci a dobré ná-
ladě celé akce. Všem se nám podařilo vy-
kouzlit úsměvy na tváři, radost v očích 
a  především strávit další krásné odpo-
ledne s našimi seniory. 
V následujících třech dnech se pak usku-
tečnily Dny otevřených dveří v  našich 
Denních stacionářích v  Odolene Vodě, 
v  Obříství a  v  Domě s  pečovatelskou 
službou sv. Jakuba v Libiši. Každý den 
bylo možné navštívit jedno z uvedených 
středisek, prohlédnout si prostory 
a seznámit se se zdejším životem. Slavilo 
se, povídalo se, hrálo se Bingo a  naše 

zdravotní sestřičky pak všem zájemcům 
změřily tlak či glykemii. Děkujeme 
všem, kdo nás přišel navštívit a těšíme se 
zase za rok. 

Barevný podzim a pevné zdraví  
přeje Charita neratovice

Charita Neratovice oslavila týden sociálních služeb

Med ze Spolany opět 
se zlatou medailí 
Včelaři ze Spolany letos stočili 60 kilo-
gramů medu a nyní se mohou těšit také 
ze zlaté medaile v  soutěži Český med, 
kterou obhájili již po šesté v  řadě. Od 
roku 2018, kdy pracovníci Spolany začali 
v neratovické výrobním areálu včely cho-
vat, se jim tedy podařilo zlaté ocenění zí-
skat za všechny ročníky. Ocenění uděluje 
akreditovaná laboratoř Výzkumného 
ústavu včelařského za vynikající kvalitu 
medu, jeho chuť a další blahodárné vlast-
nosti. 


